
Protokół Nr XXXIX 

sesji Rady Miejskiej w Szydłowie, która odbyła się w dniu 26 listopada 2021 r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Szydłów. 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 9 3 3 , a zakończyły o godz. 10 2 0 . 
W obradach sesji udział wzięło 14 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. Lista 
obecności radnych jest załącznikiem do protokołu. 

Ad. 1. 

Obrady XXXIX sesji RM otworzyła i przewodniczyła obradom Pani Katarzyna Skuza -
Przewodnicząca Rady Miejskiej, która przywitała Burmistrza Miasta i Gminy - Pana 
Andrzeja Tuza, Panią Skarbnik Alicję Kłonicką, radnych obecnych na sesji 
i pracowników UMiG. Przewodnicząca poprosiła wszystkich obecnych o uczczenie 
minutą ciszy zmarłych: śp. Pana Mariana Lesiaka - komendanta szydłowskich 
strzelców i śp. Jacka Tarnowskiego - Burmistrza Połańca. 
Wszyscy obecni radni w liczbie 14 zgłosili swoją obecność na obradach. 
Przewodnicząca stwierdziła quorum i rozpoczęła obrady RM w Szydłowie. 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła radnym proponowany porządek obrad 
XXXIX sesji RM: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji RM. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Szydłów z prac w okresie między 

sesjami RM. 
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. 
7. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2021 -
2031 - projekt Nr X X X I X / 2 1 6 / 2 0 2 1 , 

- zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2021 rok - projekt Nr XXXIX / 217/ 2021, 
- zmiany preliminarza wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2021 rok - projekt Nr XXXIX/ 218 /2021 . 
- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu na realizację 

zadania pn. „Budowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 0033T 
Potok - Grabki Duże w miejscowości Brzeziny" - projekt Nr XXXIX/ 219/2021, 

- ustalenia wysokości i zasad otrzymywania diet przez sołtysów Gminy Szydłów 
za udział w sesjach RM i spotkaniach zwoływanych przez Burmistrza Miasta 
i Gminy Szydłów - projekt Nr XXXIX/ 220/ 2021, 

- ustalania wysokości i zasad otrzymywania diet przez radnych Rady Miejskiej 
w Szydłowie - projekt Nr XXXIX/ 221 / 2021, 

- ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Szydłów -
projekt Nr XXXIX/ 222/ 2021, 



8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
9. Wolne wnioski i informacje. 
Po przedstawieniu porządku obrad Przewodnicząca RM zwróciła się do radnych 
o zgłaszanie wniosków lub uwag co do zmiany lub uzupełnienia tegoż porządku 
obrad. Takie uwagi oraz wnioski nie zostały zgłoszone. W związku z czym poddała 
pod głosowanie jawne proponowany porządek obrad i porządek ten został przyjęty 
jednogłośnie - 1 4 głosów „za". 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że do chwili rozpoczęcia sesji nie 
wpłynęły wnioski lub zastrzeżenia, co do treści protokołu z poprzedniej, tj. sesji 
Nr XXXVII I z dnia 29 października 2021 r. i zwróciła się do radnych o zgłaszanie 
ustnych uwag do protokołu. Radni nie zgłosili takich wniosków i zastrzeżeń. 
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym, protokół z XXXVII I sesji RM został przyjęty 
jednogłośnie - 1 4 głosów „za". 

Ad. 4. 

W trakcie obrad XXXIX sesji radni nie zgłosili żadnych interpelacji i zapytań. 

Ad. 5. 

W tym punkcie porządku obrad Burmistrz Miasta i Gminy Szydłów przywitał 
Przewodniczącą RM i szanowną Radę, a następnie złożył sprawozdanie z prac jakie 
miały miejsce w okresie między sesjami RM: 
- 8 listopada w Korzecku, gm. Chęciny, odebrał od Pana Janusza Cieszyńskiego -

sekretarza stanu ds. cyfryzacji w KPRM, promesę na realizację programu 
„Cyfrowa gmina" opiewającą na kwotę 137.700,00 zł, 

- 1 0 listopada podpisał umowę na przebudowę dróg w Korytnicy i Kotuszowie, które 
to zadania zostaną w 80 % sfinansowane z dotacji z rezerwy celowej budżetu 
państwa. Wykonawcą jest P R D Staszów Sp. z o.o., a całkowita kwota inwestycji to 
301.971,15 zł, 

- 1 1 listopada brał udział w uroczystych obchodach 103 rocznicy odzyskania przez 
Polskę niepodległości, które rozpoczęły się Mszą Świętą w intencji ojczyzny, a po 
mszy delegacje złożyły wiązanki kwiatów pod pomnikiem żołnierzy Podobwodu AK 
Szydłów, 

- 1 2 listopada uczestniczył w uroczystości pogrzebowej śp. Mariana Lesiaka, 
komendanta szydłowskich strzelców, który spoczął na cmentarzu w Szydłowie, 

- 23 listopada brał udział w zjeździe Zarządu Miejsko-Gminnego Związku 
Ochotniczych Straży Pożarnych R P w Szydłowie, na którym wybrano nowy zarząd 
na okres kadencji 2021-2026. 

Ad. 6. 

W następnym punkcie obrad kierownik Zespołu Obsługi Szkół, Pan Mariusz 
Misterkiewicz, przedstawił informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 
szkolnym 2020/2021, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej zadała pytanie, czy rodzicom, którzy dowożą sami 



dzieci niepełnosprawne do szkół, zwracane są koszty dojazdu. Pan Mariusz 
Misterkiewicz odpowiedział, że zgodnie z porozumieniem zawartym z Burmistrzem, 
koszty zwracane są rodzicom, którzy sami dowożą uczniów niepełnosprawnych do 
placówek oświatowych. 

Ad. 7. 

Następnym punktem obrad XXXIX sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie 
projektów uchwał objętych porządkiem obrad. Pierwszy rozpatrywany projekt 
uchwały dotyczył zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 
2021 - 2031. Projekt ten przedstawiła Skarbnik Gminy Szydłów - Pani Alicja Kłonicka, 
która poinformowała, że w załączniku nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2021-2033 wprowadza się następujące zmiany: 
- na podstawie decyzji Wojewody Świętokrzyskiego zwiększono dochody o kwotę 

318.000,00 zł - na zadania związane z usuwaniem skutków zdarzeń o charakterze 
klęski żywiołowej w infrastrukturze technicznej, 

- na podstawie decyzji Wojewody Świętokrzyskiego zwiększono dochody o kwotę 
83.642,00 zł - na realizację świadczenia pielęgnacyjnego i opłacanie składek 
zdrowotnych, a zmniejszono na świadczenia wychowawcze o 57.598,00 zł, 

- na podstawie informacji Ministra Finansów zwiększono dochody o kwotę dodatko
wej subwencji w wysokości 20.937,00 zł, 

- na podstawie porozumienia na realizację zadania w ramach przedsięwzięcia 
Ministra Edukacji i Nauki pn. „Poznaj Polskę", zwiększono dochody o 9.923,00 zł 
oraz zwiększono bieżące dochody o 2.481,20 zł - na wkład własny do tego 
przedsięwzięcia. 

Zwiększono także dochody o wpływy z części opłat za zezwolenia na sprzedaż 
napojów alkoholowych w obrocie hurtowym o 9.063,51 zł. 
Dochody ogółem wynoszą 29.053.118,93 zł i zostały zwiększone o 386.448,71 zł. 

Po stronie wydatków zmiany są wynikiem wprowadzonych zmian 
w dochodach, które dotyczyły zmniejszenia wydatków bieżących i majątkowych. 
Wydatki po zmianach wynoszą 33.679.465,83 zł i zostały zmniejszone 
o 253.551,29 zł. 
W wyniku dokonanych zmian, kwota deficytu budżetowego wynosi 4.626.346,90 zł. 
Planowany deficyt został zmniejszony o 640.000,00 zł. 
Planowany deficyt zostanie pokryty przychodami, pochodzącymi z: 
- kredytów - 2.210.000,00 zł, 
- wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu gminy wynikających z rozliczeń kredytów z lat ubiegłych w kwocie 
2.209.716,00 zł, 

- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 
wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych 
ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych 
ustawach - 206.630,90 zł. 

Przychody na rok 2021 wynoszą 4.926.346,90 zł, rozchody 300.000,00 zł. 
W załączniku nr 2 - Wykaz wieloletnich przedsięwzięć - wprowadzono zmiany: 



1) dodano dwa przedsięwzięcia do realizacji w roku 2022: 
a) budowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 0033T Potok -

Grabki Duże w miejscowości Brzeziny - 35.950.00 zł, 
b) budowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 0035T Brzeziny -

Szydłów - Kotuszów w obrębie skrzyżowania z drogą powiatową nr 0828T 
Życiny - Korytnica - Kurozwęki w miejscowości Kotuszów - 26.313,00 zł. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 4 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXIX/ 216/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem obrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szydłów na 2021 rok, który to 
projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Szydłów - Pani Alicja Kłonicka. 
Po stronie dochodów wprowadza się następujące zmiany: 
- na podstawie decyzji Wojewody Świętokrzyskiego nr FN.1.3111.608.2021 

zwiększono dochody o 318.000,00 zł na zadania związane z usuwaniem skutków 
zdarzeń o charakterze klęski żywiołowej w infrastrukturze technicznej, 

- na podstawie decyzji Wojewody Świętokrzyskiego zwiększono dochody o kwotę 
83.642,00 zł w dziale 855 - Rodzina - na realizację świadczenia pielęgnacyjnego 
i opłacanie składek zdrowotnych, a zmniejszono na świadczenia wychowawcze 
o 57.598,00 zł, 

- na podstawie informacji Ministra Finansów zwiększono dochody o kwotę 
dodatkowej subwencji w wysokości 20.937,00 zł, 

- na podstawie porozumienia na realizację zadania w ramach przedsięwzięcia 
Ministra Edukacji i Nauki pod nazwą „Poznaj Polskę" zwiększono dochody 
o 9.923,00 zł oraz zwiększono bieżące dochody o 2.481,20 zł. 

Zwiększono także dochody o wpływy z części opłat za zezwolenia na sprzedaż 
napojów alkoholowych w obrocie hurtowym o 9.063,51 zł. 
Dochody ogółem wynoszą 29.053.118,93 zł, zostały zwiększone o 386.448,71 zł. 

Po stronie wydatków zmiany są wynikiem wprowadzonych dochodów. 
- w dziale 600 - Transport i łączność - zmniejszono planowane środki własne, 

a wprowadzono kwotę dotacji na przebudowę dróg: 
1) drogi nr 390027T - Korytnica most od km 0+000 do km 0+370, 
2) drogi wewnętrznej nr ewid. 644 w m. Kotuszów od km 0+000 do km 0+535. 

Pozostałe zmiany dotyczą przeniesień wewnętrznych: 
- w dziale 801 - Oświata i wychowanie - zwiększono wydatki o 73.735,20 zł na 

pokrycie wydatków bieżących w szkołach i przedszkolu oraz na zorganizowanie 
wycieczki dla uczniów ze szkół podstawowych w ramach realizacji zadania pn. 
„Poznaj Polskę", 

- w dziale 851 - Ochrona zdrowia - zwiększono wydatki o kwotę wpływów za 
zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w kwocie 9.063,51 zł, co ma wpływ 
na zmianę preliminarza wydatków na 2021 r. Gminnego Programu Rozwiązywania 



Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii, 
- w dziale 855 - Rodzina - zwiększono wydatki na realizację świadczenia pielęgnacyj

nego o 81.157,00 zł na opłacenie składki zdrowotnej za osoby pobierające niektóre 
świadczenia rodzinne oraz zasiłek dla opiekuna o 2.485,00 zł, a zmniejszono 
wydatki o 57.598,00 zł na wypłatę świadczeń wychowawczych stanowiącego pomoc 
państwa w wychowaniu dzieci. 

Pozostałe zmiany dotyczyły zwiększenia środków na bieżące wydatki. 
Wydatki majątkowe zostały zmniejszone o 272.151,65 zł. 
Wydatki po zmianach wynoszą - 33.679.465,83 zł. 

W wyniku wprowadzonych zmian, kwota deficytu budżetowego wynosi 
4.626.346,90 zł. Planowany deficyt został zmniejszony o 640.000,00 zł. Planowany 
deficyt ostanie pokryty przychodami, pochodzącymi z: 
- kredytów - 2.210.000,00 zł, 
- wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu gminy wynikających z rozliczeń kredytów z lat ubiegłych w kwocie -
2.209.716,00 zł. 

- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 
wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych 
ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych 
ustawach - 206.630,90 zł. 

Przychody na rok 2021 wynoszą 4.926.346,90 zł, rozchody 300.000,00 zł. 
Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 

i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona - 1 4 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXIX/ 217/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem obrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie zmiany preliminarza wydatków Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok. Projekt uchwały przedstawiła 
Skarbnik Gminy Szydłów - Pani Alicja Kłonicka. 

W związku z wprowadzeniem dochodów ze sprzedaży napojów alkoholowych 
w obrocie hurtowym w kwocie 9.063,51 zł, zachodzi konieczność wprowadzenia 
również zmian w wydatkach GKRPAIkoh. na 2021 rok. 

Kwota ta zostanie przeznaczona na zwiększenie wydatków GKRPAIkoh. na: 
- realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholo

wych - zakup akcesoriów i sprzętu elektronicznego niezbędnego do prowadzenia 
pozalekcyjnej profilaktycznej działalności informacyjnej, edukacyjnej i szkoleniowej 
w zakresie rozwiązywania problemów alkoholowych - pkt 4 preliminarza o kwotę 
2.000,00 zł, 

- funkcjonowanie świetlic środowiskowych na terenie gminy Szydłów: umowy 
zlecenia, zakup węgla, sprzętu, materiałów, środki czystości i inne - pkt 6 
preliminarza o kwotę 7.063,51 zł. 



Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 4 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXIX/ 218/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Następnym punktem obrad XXXIX sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie 
projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi 
Staszowskiemu na realizację zadania pn. "Budowa przejścia dla pieszych w ciągu 
drogi powiatowej nr 0033T Potok - Grabki Duże w miejscowości Brzeziny. Projekt ten 
omówiła i przedstawiła Skarbnik Gminy Szydłów. 

Na wstępie Skarbnik zaznaczyła, że zgodnie z ustawą o finansach 
publicznych, aby pomoc taka została w 2022 roku udzielona dla Powiatu 
Staszowskiego, środki na tę pomoc muszą zostać zabezpieczone w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Szydłów na lata 2022-2033 i w budżecie Gminy na 
2022 r. W przyszłym roku zostanie podjęta stosowna uchwała o przekazaniu środków 
finansowych powiatowi. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 4 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXIX/ 219/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem obrad sesji RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad otrzymywania diet przez 
sołtysów Gminy Szydłów za udział w sesjach RM i spotkaniach zwoływanych przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Szydłów. Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca 
Rady Miejskiej Pani Katarzyna Skuza. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 4 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXIX/ 220/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym punktem obrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad otrzymywania diet przez 
radnych Rady Miejskiej w Szydłowie. Projekt ten został przedstawiony przez 
Przewodniczącą Rady Miejskiej. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 4 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXIX/ 221/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 



Następnym punktem obrad RM w Szydłowie było rozpatrzenie projektu 
i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza 
Miasta i Gminy Szydłów. Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca RM Pani 
Katarzyna Skuza. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym, uchwała została 
uchwalona jednogłośnie - 1 4 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXXIX/ 222/ 2021 
(o treści jak w załączeniu) 

Ad. 8. 

W związku z brakiem pytań i interpelacji radnych, Przewodnicząca Rady Miejskiej 
przeszła do następnego punktu obrad sesji Rady Miejskiej. 

Ad. 9. 

W punkcie wolne wnioski i informacje jako pierwszy głos zabrał Burmistrz 
Miasta i Gminy Szydłów Pan Andrzej Tuz. Poinformował wszystkich obecnych na 
sesji RM, iż gmina otrzymała z programu Polski Ład ponad 8 min złotych na 
inwestycje oraz dodatkowe dofinansowanie na inwestycje wodno-kanalizacyjne, 
w tym na kanalizację w kwocie 1.816.449,00 zł oraz na wodociągi i zaopatrzenie 
w wodę w wysokości 300.000,00 zł. Burmistrz przekazał również informacje 
o pozytywnym zaopiniowaniu wniosków przez Wojewodę w ramach środków 
z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg odnośnie remontu odcinka drogi w Jabłonicy 
(tzw. starodroże) oraz odcinka drogi Mokre - Gacki (o dł. ok. 4 km 200 mb), które to 
wnioski trafiły do Kancelarii Premiera R P . Jest duża szansa, że inwestycje te będą 
realizowane już w przyszłym roku. 

Przewodnicząca RM Pani Katarzyna Skuza skierowała pytanie do Burmistrza, jak 
długo potrwa remont drogi dojazdowej do Rynku w Szydłowie? Burmistrz 
odpowiedział, że nie jest w stanie określić dokładnej daty. Wykonawca już rozpoczął 
zrywać asfalt i postara się jak najszybciej zakończyć układanie nawierzchni drogi. 
Przewodnicząca RM zapytała, od kiedy będzie można wjeżdżać na nowy parking, 
który znajduje się obok plebanii. Burmistrz odpowiedział, iż będzie to możliwe 
wczesną wiosną, kiedy zostanie zakończona cała inwestycja. Obligatoryjny termin 
zakończenia inwestycji przez wykonawcę to koniec lipca 2022 roku. Obecnie 
zakończone zostały prace przy bibliotece i obiekt jest w trakcie odbioru. Następną 
inwestycją jest park w Szydłowie, której zakończenie zaplanowane jest na koniec lata 
przyszłego roku. Burmistrz poinformował również, że prace jakie trwają na 
Cmentarzu Żydowskim, nie są związane z inwestycją gminy, która jest tylko 
właścicielem i zarządcą terenu. Środki na tę inwestycję zostały pozyskane od 
prywatnych sponsorów. 
Radny Marcin Mazur pogratulował Burmistrzowi środków jakie udało się zdobyć dla 
gminy na inwestycje. Skierował również prośbę do Burmistrza, aby wpłynął na 
włodarza Miasta i Gminy Staszów, by pomyślał o wygospodarowaniu środków na 



remont środkowego odcinka drogi w Jabłonicy, który znajduje się w fatalnym stanie. 
Wspomniał również o potrzebie udrożnienia przepustu na drodze w Mokrem, co 
zgłaszają mieszkańcy tej miejscowości. 
Burmistrz zapewnił, że przy najbliższej inwestycji przepust zostanie naprawiony, 
a w sprawie zgłoszonego przez radnego odcinka drogi w Jabłonicy, odpowiedział, że 
będzie poruszał tę kwestię z Burmistrzem Miasta i Gminy Staszów i dołoży wszelkich 
starań, aby ten odcinek drogi został również wyremontowany. 
Przewodnicząca RM Pani Katarzyna Skuza zgłosiła potrzebę pogłębienia rowów 
wzdłuż drogi powiatowej w Solcu Starym, w kierunku do mostu, które są płytkie i nie 
będą mogły odprowadzać wody z opadów atmosferycznych, oraz o wycięcie zarośli 
przy poboczach drogi Solec - Korytka. Ostatnia sprawa zgłoszona przez radną 
dotyczyła prośby, którą skierowały do niej mieszkanki bloków w Szydłowie, 
a dotyczącą oświetlenia na placu wewnątrz osiedla bloków mieszkalnych w 
Szydłowie - obecnie jest tam ciemno, brak jest dostatecznej ilości lamp i trudno trafić 
do klatki schodowej, a problem pogłębiają jeszcze dwa wysokie świerki, które 
zasłaniają światło z dalej oddalonych lap ulicznych. Po zmroku robi się tam bardzo 
niebezpiecznie. Czy jest możliwość zamontowania lampy, która oświetliłaby teren 
przed blokami? 
Burmistrz odpowiedział, że sprawa rowów przy drodze powiatowej zostanie 
zgłoszona do powiatu, następnie sprawa zarośli przy drodze Solec - Korytka -
zostaną one wycięte przez pracowników UMiG. Także Sprawa oświetlenia na osiedlu 
w Szydłowie również zostanie przeanalizowana, czy może zostać tam zamontowana, 
dodatkowa lampa i czy można przyciąć drzewa. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad sesj i został 
w pełni zreal izowany i dokonała zamknięcia obrad X X X I X sesj i Rady Miejskiej 
w Szydłowie. 

Protokołowała , 

Ad. 10. 

Beata Nowińska 


